
Till styrelsen för Torpa Skogs vägsamfällighet. 

 

Motion angående planer om asfaltering eller beläggning med oljegrus på bidragsvägarna . 

- 2013 får styrelsen i uppdrag att ta in offerter. Dessa har redovisats på årsmöte 2014. 

Stämman beslutar att starta restaurering av bidragsvägarna. Frågan om val av ytbeläggning 

bordläggs. Vissa förstärkningsåtgärder har utförts på bidragsvägarna, jag tror för 4 år sedan. 

- Offerterna är idag 8 år gamla. Vi har ingen aning om vad ytbeläggningen kostar idag.  

- För att få relevanta priser behövs projektering av uppdraget. Geologisk undersökning, vad 

behövs för att vägbanken ska hålla för dagens tunga transporter. Vad finns för möjligheter till 

bidrag och vad krävs för bredd på väg med sidokanter o dikesdjup, slänter mm. mm  

- Idag vet vi att vägkropparna är mjuka, vissa delar av vägsträckningen är smala, det saknas 

mötesplatser. 

- Vill fastighetsägare som inte får belagda vägar vara med och betala detta? Jag ser idag hur 

sönderkörd Torpavägen är där den är asfalterad, vad kostar den att laga? 

- Jag föreslår att stämman diskuterar ovan nämnda. Ska vi fortsätta med projektet? Ska vi 

avsluta och föra över fonden till underhållskontot. Att fondera fortsättningsvis till något vi 

inte vet vad det kommer kosta oss. 

  Muskö den 11 juli 2021 

 

 Karin Fagerlind  Herrstugan 1:13 


